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Przewodniczący RM  Skoczów Andrzej Bacza wystosował w dniu dzisiejszym (10 lipca 2009 roku) do Prezesa Zarządu
Beskidzkiego Okręgowego Związku Piłki Nożnej -   Podokręgu Skoczów Bogusława Walicy list otwarty:

 

Szanowny Panie Prezesie !
 W dniu dzisiejszym ma być podjęta decyzja w sprawie dopuszczenia do rozgrywek nowego Skoczowskiego Klubu
Piłkarskiego do Klasy rozgrywkowej A lub niższej.
 Na prośbę wielu mieszkańców (kibiców), którzy „budowali skoczowską piłkę”, zwracam się do Zarządu Podokręgu
Skoczów z prośbą o to, abyście Państwo w trakcie podejmowania decyzji do której klasy rozgrywek będzie
zakwalifikowany K.P. Beskid 09 Skoczów, wzięli pod uwagę fakt, iż zorganizowana piłka nożna w Skoczowie ma
nieprzerwaną 86-cio letnią tradycję. Skoczowski Klub Sportowy (taką nazwę nosił pierwotnie) należy do najstarszych
na ziemi cieszyńskiej. 
 Wiele pokoleń Skoczowian było i jest bardzo zaangażowanych w dzieło rozpowszechniania piłki nożnej w całym
regionie. Ostatnie (smutne) wydarzenia nie powinny wprost przekładać się na przyszłość, choć i tak to co się stało
jest katastrofą dla wielu działaczy, kibiców i władz samorządowych. 
 Dlatego zwracam się z prośbą o zakwalifikowanie nowego Klubu do Klasy rozgrywkowej „A”. Rozgrywki w Klasie B
postawiłyby nowo odradzający się Skoczowski Klub piłkarski w sytuacji co najmniej żenującej na tle całego powiatu i
musiałoby minąć wiele lat, aby odbudować dawną świetność i prestiż. Danie szansy w tej sytuacji jest w pełni
uzasadnione.

  Z Wyrazami Szacunku 

  Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa
  Andrzej Bacza
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